
cesk6 jezdeckd federdG€ - severoieskd oblast

Z dtjvodu nedostatednd ridasti delegiitri v i5dn6m terminu zah6jeni, bylo na ziikladE
Volebniho a jednaciho i6du rozhodnuto o posunuti zaddtku Konference o p1l hodiny na
17:30 hod.

Piitomni: dle prezendni listiny zdstupci 29 subjektri z celkov6ho podtu 137 subjek tit (2t,t7o/o),
2 host6

1. Zahijeni konference

Konferenci zahiijil piedseda oblasti Pavel Studniika, piivital viechny delegiity, hosty Ing.
olgu Plachou a Ing. Ladislava Krulicha. Vedenim konference povEiilJana Ch,ileho.

2. Schvileni programu

Do programu byl po schvdreni zayazen bod prezentace host0.

3. Volba manditov6 a volebni komise

Do mand.Stov6 a volebni komise byri zvoleni: A. Terber, R. Roud, p. Koieluh

4. Volba nivrhov6 komise

Do n6vrhov6 komise bylizvoreni: MVDr. V. Hdnovd, M. Slechta, p. pospichalovd

5.Zprfva o iinnosti

P' Studnidka ve sv6 zpr1v6 uvedl, le v Severodesk6 oblasti je ke dni os.Lo.zozL
zaregistroviino 138 subjektfi, oproti roku 2019 n6r0st o L7 subjektfi, 1.436 dlen0 z toho 700
se zaplacenou licenci (do 18 let L78, nad 18 let 522) a 764 koni s platnou licenci na rok 202L.
Piednesl zprdvu o sportovni dinnosti v disciplin6 v5estrannost a piedal slovo ostatnim
dlehrim OV.

zprfvu o hospodaieni oblasti za rokzo20 a 2021 piednesla D. L6dlov6.

Zpr6vu o sportovni dinnosti v discipliniich skoky, pony a vytrvatost piednesla Mgr.
SvobodovS.

zpr'vu o sportovni dinnosti v disciplin6ch drezura, spieZeni a voltiZ piednesla Mgr. H.
Sirotkovd.



6. Piedstaveni hostfi (kandiddt0 na prezidenta &f)

Ing. Ladislav Krulich jako kandr<rdt na prezidenta eJF prezentoval svou vizi fungov6ni df
(ndsledovala diskuse)

;'.
Ing. Olga Plachd objasnila dfivocj sv6ho odstoupeni a uvedla, ie pokud sestavi t'im, bude
uvaiovat o kandidatuie na prezidenta e.lf lniisledovala diskuse)

T.zpr6vapiedsedy volebni a manditov6 komise o usniieni schopnosti

Piitomno 29 delegiitri s 30 hlasrl

8. Stanoveni zpfisobu volby

Byl piijat n6vrh o volb6 delegiiti lbrmou aklamace (pro: 27, proti: L, zdrzelose: 2)

9. Volba delegdtri na celostdtni konferenci df, kteri se bude konat tg.Ll.zo2l
v Nymburce (6 + 1)

- Syfvie Bouikov5 (pro: 23, proti:,7, zdrielo se: 0)

- Tom65 Hlaviika (pro: 11, proti: 0, zdrielo se: 19)

- Jan Chfle (pro:24, proti: O, zdriqlo se: 6)

- Daniela L6dlov6 (pro: 13, proti: ?, zdrielose: 15)

- f ng. Michaela Pavlisov6 (pro: 12, proti: 6,zdrielo se: 12)

- f ng. Vladimira Pospi5ilovd (proi 19, proti: O, zdrfuelose: LL)

- Radek Roud (pro: 24, proti:1, Tdrielo se 5)

- Pavef Studnidka (pro: 19, proti: O,zdrfuelose: LL)

- Mgr. Petra Svobodovd (pro: 19, proti: O, zdrlelo se: 11)

- Antonin Terber (pro: 18, proti:.?, zdri.elo se: 10)

Zvoleni bvli: S. Bou5kovd, J. Ch,fle, Ing. V. pospisilovd, R. Roud, p. Studnidka, Mgr. p.

SvobodovS, ndhradnfk -A. Terber

10. Diskuse:

M. Slechta vznesl dotaz na rezervu oblastniho rozpodtu. Cht6l by pro ridastniky ven
podsedlov6 dedky. P. Pospichalovd doplfiuje,ie letos si rodide tfmov6 dedky zaplatili sami.
D6le vzn65i dotaz na timov6 obledeni (mikiny, bundy). Rodide by dle p. pospichalov6 byli
ochotni piisp6t. - O v6tSi nabfdce trimov6ho obledeni bude OV jednat a s redln'fmi
moinostmi sezndmi dleny oblas'il zad6tkem roku 2O22.



P. Bielikovd vznesla dotaz, zda OV sehnal, di sh6ni sponzora mimo eJF. Rpeluje na to, aby se

OV pokusil oslovit potencion6lni sponzory pro d6ti reprezentujici oblast.

P. Hlavidka sd6lil, Ze transparentnost prSce OV je men5i neZ pr6ce piedchoziho v'fboru'

Zminil zejm6na to, Ze zSpisy OV jsou na web umist'ovdny pozd6. - Tuto piipominku OV

akceptuje a bude se snaZit o ndpravu.

p. pospichalov5 vznesla dotaz, prod na FB nejsou aktu6lni vit6zov6 poh6rri di jinrich

vniznamn'ich sportovnich ud6tosti. - Neni v silSch Mgr. Svobodov6 sledovat veiker6 d6ni

vSech reprezentant& Severodesk6 oblasti. Timto prosi o zasil6ni v5eho, co by dlenov6 oblasti

cht6li sdilet na FB, a{ jii emailem, nebo zpr5vou na messenger diwhatsapp.

R. Roud vznesl dotaz, zda by bylo moZn6 zveiejnit rozpodet oblasti a jeho derp6ni. - zajisti OS

D. Kili6nov6 vznesla dotaz k Ing. Plach6 a Ing. Krulichovi, zda bude ieSena kategorizace

jezdcri. - lng. Plach6 odpov6d6la, Ze n6vrhy na kategorizaci byly, ale komplexni podporu

napiid eJF kategorizace nem6.

R. Roud vznesl dotaz k Ing. Krulichovi, prod je na velkfch zdvodech ve Zduchovicich tolik

mnoho startfi, a z5rovefi pokud jezdci na takto obsazenyich zdvodech vyhraji, prod i tak

doplfci na startovn6m. - Ing. Krulich odpov6d6l, ie drii stdvajici standard a jde cestou

servisu, kteni je nutn6 ufinancovat.

koniit a ofici6ln

rozlouiila s iezdeckou obci. Bvlo ii veiein6 pod6kov6no za ieii dlouholetou dinnost a popi5no

do dalSich let mnoho zdravi.

OV zdvErem poZ6dal zf dastn6n6, aby v piipad6 dal5ich dotaz0 di pi6ni tato sd6loval pisemn6

OV. Ten se k tomu n6sledn6 mriZe l6pe vyjridiit a podn6ty se zabfvat.

11. Usrteseni a jeho (nel schvSleni

Usneseni bylo schvSleno a je piilohou z6pisu.

12.Z6vEr konfere4ce

V r6mci z6vEru konference Pavel Studnidka pod6koval vSem deleg5t&m, Ing. Olze Plach6 a

Ing. Ladislavu Krulichovi.

Pavel studnidka
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